
 

 

 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Mikael Plogell om investeringsbudget. 

 

 

I budget 2019 som KF tog beslut om i december var ett stort antal investering markerade som 
preliminära. 

Den styrande majoriteten lovade att återkomma till KF med förslag till definitiva investeringar. 

Nu är det mars månad och något förslag har ännu inte kommit till KF. 

 

När kan KF få ett förslag att ta ställning till? 

 

 

 

 

 

 

 

Lars-Erik Olsson (S)  

 

 


